
PROTOKOLL nr 3

vid sammanträde den 15.12 1969 
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse 
på Stadion.

Närvarande: Bengt Jäderholm,
Rolf Theblin, 

Hilding Lövdahl, 
Ernst Nilsson, 
Gunnar Dahlfors, 
Karl Liliequist.

Föbhinder hade anmälts av Carl-Hjalmar 
Bodman och Bo Hedvall.

§ 31. Föregående protokoll:

Föredrogs ÖS-protokoll nr 2 av den 24/11/69. Beslöts att av
vakta behandling och justering av detsamma tills ordföranden 
kunde närvara.

§ 32.Adjungering:

Mötesordföranden Bengt Jäderholm hälsade Roland Eriksson väl
kommen till sammanträdet att som adjungerad i ÖS få ta itu med 
olika frågor, i första hand av klubbmästare-karaktär, i andra 
hand som kontaktman till de sektioner, vilka tidigare handhafts 
av Reine Gustavsson. Första uppdrag: att förbereda träffen mellan 
ÖS och samtliga sektionsstyrelser. Som tänkbar lokal tipsades om 
Sjöfartshusets festvåning vid Skeppsbron 10.

§ 33.Bandyinformation:

Till sammanträdet kallade bandyordf. Nils Eineman redogjorde 
för dagens läge och presenterade den nya sektionsstyrelsen, vil
ken senare godkändes. Kostnadson kunde beräknas bli något mindre 
än tidigare år genom små anspråk från spelarnas sida, men efter
släpande skulder drar ner balansen och måste därför fås ur 
världen. Genom reklam på tröjorna (Williams Förlag) har man fått 
en mindre ekonomisk hjälp och med lotterier avser man att dryga 
ut kosthållet. Jäderholm avtackade för Einemans planerande av 
säsongen och hoppades på bättre utdelning än i premiärmatchen 
i div. III (förlust mot Polisen). Med hälsningar från tränaren 
Gösta Sandberg ansåg sig Eineman kunna utlova en god fortsättning.

§ 34.Rapport i fotboll:

Liliequist redogjorde för fotbollens årsmöte och den därvid valda 
styrelsen, vilken på ett håll kunde betecknas som ett riskmoment 
och därför borde bli föremål för fotbollsstyrelsens egen omprövning. 

Rapport ishockey: § 35.

Det dåliga utfallet av ishockeyns allsvenska höstsäsong tog Ernst 
Nilsson som inledning för en genomgång av sektionens ställning. All
varlig oro för framtida fortsatta bakslag gjorde det nödvändigt kalla 
ishockeystyrelsen till överläggningar med ÖS. Preliminär dag för 
sådant sammanträde: den 2 jan. 1970.

SM i värja: § 36.

Rapporterades som veckans glädjeämne: ett nytt lag-SM i värja 
erövrat av Djurgården.

(forts.)
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Slalomrustningar: § 37.

Jäderholm rapporterade från slalomsektionens årsmöte, vid vilket 
Lasse Pettersson (tidigare sekr.) valts till ordförande. En bra 
uppladdning tyckte sig Jäderholm ha kunnat förmärka inom sek
tionen.

Boxnings-bråk: § 38.

Föredrogs skrivelse från boxningskassör Thore Starck av den 
10/12/69 med avsägelse från arbetet som kassör. Motivering: lång 
och varaktig söndring inom styrelsen. Lövdahl vitsordade, att 
slitningar förekom och att också hot uttalats av ”Palmarna” att 
lämna föreningen därest inte vissa förmåner kunde erhållas på 
bostadsfronten. Även tränaren nämndes som ett irritationsmoment 
i samarbetet.

Det uppdrogs åt Lövdahl att dels ta kontakt med Starck och få 
denne att ompröva sin ställning dels gå igenom alla problem med 
sektionsstyrelsen i dess helhet. Beslöts invitera Starck till 
ett ÖS-möte onsdag 7/1 kl. 18.30 att i samband med en matbit 
bli föremål för gåvoöverlämning från ÖS (50-årsdagens present), 
Roland Eriksson vidtar de praktiska arrangemangen och beställer 
för 8-10 personer.

Uppvaktningar: § 39.

Rapporterades om uppvaktning för Carl Axel Haglund på dennes 
50-årsdag den 9/12 med DIF-standar med gravyr och blomsterkvast

Redogjordes för utdelningen av hedersmärken och förtjänst
diplom att ske till bowlingsektionens säsongavslutning den 
17/12. Sekreteraren håller i ärendet.

Djurgårdaren annonser: § 40.

Redogjorde Theblin och Dahlfors för av dem bedriven annons
ackvisition till Djurgårdaren. Beräknades att tillsammans med 
av övriga intresserade skaffade annonser kunna ge i stort sett 
samma resultat som föregående år. Frågan om i vilken utsträck
ning senaste tidskriftens annonser resulterat i likvid kunde i 
skattmästarens frånvaro ej besvaras. Meddelade Theblin, att han 
efter sammanträdet skulle ha en genomgång i ärendet med sekr.

Ekonomi och skatter: § 41.

Beslöt bordlägga ekonomiska frågor och den aktuella skatte
situationen till sammanträde med skattmästaren som föredragande.

Det nya myntet: § 42.

Jäderholm redogjorde under rubriken ”Det nya myntet och den en
armade banditen” för den situation, som läkarna ställs inför den 
1/1/70 i samband med att en sju-krona införes som patientkostnad 
på alla landets sjukhus. Stora svårigheter uppstår därvid för 
en idrottsläkare att lämna samma service som tidigare och att över 
huvud få sköta sina patienter på samma grunder som tidigare. 
Ett visst uttag av ersättning för patientbehandling blir därmed 
en nödvändighet. ÖS beslöt uttala sin erkänsla för Jäderholms 
tidigare generösa behandling av föreningens medlemmar och hoppades 
han skulle finna någon lösning att fortfarande var ”vår” läkare.

Medlemsmatrikeln: § 43.

Med olika exempel visade Theblin m.fl. att medlemsmatrikeln allt
jämt är föga tillförlitlig och om också orsakerna kan förklaras 
krävs en bättre tingens ordning. Lars Pettersson skall uppmanas in
komma med förslag. (forts.)
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§ 44.Skolbroschyr:

I en av Idrottsstyrelsen utarbetad broschyr till skolorna om 
vart de skall vända sig för att nå kontakt med olika klubbar för 
instruktion etc. saknades bl.a. Djurgården, vilket sammanträdet 
betecknade Som olyckligt i och med att vi numera siktar in oss 
på att nå ungdomen. Beslöts Undersöka med IS om varför Djurgården 
ej kommit med i förteckningen och begära rättelse till nästa 
broschyr.

Lokaler och hyror: § 45.

Theblin rapporterade om sin kontakt med Barnavårdsnämndens 
assistent Jerry Lindström, med vilken genomgåtts föreningens 
olika lokaler och hur komplexet på Stadion kunnat fördelas som 
skilda lokaler för ÖS, fäktning, cykel, fotboll, bandy etc., 
varmed bättre möjligheter till hyresbidrag från BN öppnats. För 
Djurgårdens samtliga 8 lokaler utgick en hyra på 42.394, varav 
35.000 kr. erhölls i bidrag.

El-fakturor: § 46.

Theblin redogjorde för nödvändigheten av att de förfallna fak
turorna för el-ström på Stadion äntligen blev föremål för lik
vid sedan man nu fått beloppen nedsatta, för 1965-66 från 9.279:- 
till 6.194:- och från 1966-67 från 8.574:- till 5.701:- I vän
tan på att fotbollssektionen skall få likvida medel för ändamålet 
svarar huvudkassan för betalning med i runt tal 12.000:-

§ 47.
Möblering på Stadion:

Förmedlades ett önskemål från fotbollssektionen om ytterligare 
stolsutrustning i stora klubbrummet. Theblin återkommer med för
slag.

§ 48.Kostym-märke:

Förevisades det omarbetade klubbmärket för fotbollens club
jacka. Det godkändes i princip men med önskemålet att de kring 
märket liggande stiliserade kvistarna skulle om möjligt göras 
något sprödare.

§ 49.Fotbollsskulder:

Rapporterade nyvalde fotbollssekr. Olle Pettersson, att sek
tionens skuldkonto rörde sig kring 197.000 kr. (varav 70.000 kr. 
är vad spelare-ersättningarna uppgår till och också skall om
gående betalas).

att/
Beslöts tillhålla ungdomssektionen åstadkomma ekonomisk redovis

ning för sitt fögderi. Reine Gustavsson håller i ärendet,

§ 50, Engelbrekts ungdomsråd:

Meddelade Lövdahl att föreningen tillerkänts ett bidrag på kr. 
1.300:- från Engelbrekts ungdomsråd. Beslöts tillställa rådet ett 
tackbrev.

Fritidsgrupper: § 51.

Något bättre läge i fråga om fritidsgrupperna kunde Lövdahl redo
göra för. Mest verksam fäktning med 24 grupper, därnäst brottning 
med 20, men bara 2 i bordtennis (beroende på lokalbrist?). Samman
lagt 160 grupper mot 94 året innan var Lövdahls summering.

(forts.)
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Fotbollsberöm: § 52.

Föredrogs i fotostatkopia en skrivelse till Svenska Fotboll
förbundet från Malta. Football Association med goda vitsord till 
Djurgårdens fotbollstrupp för dess uppträdande både på och utanför 
planen i samband med matcher på Malta under tiden 26/11 - 3/12. 
Från Svenska Fotbollförbundet framfördes i bilagt brev ett tack 
till Djurgården för att ha gjort god reklam för Sverige och 
svensk fotboll.

Nästa sammanträde:

Beslöts hålla nästa ÖS-sammanträde onsdagen den 7/1 1970 kl. 
18.30 (se § 38).

Avslutning: § 54.

Beslöts att tacksamt anamma ett av Ernst Nilsson gjort er
bjudande att få vara värd för en matbit på lokal så snart 
kvällens förhandlingar avslutats. Beslöts därför att avsluta 
sammanträdet,


